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BARDO (inf. wł.). Skoro obiecano, to słowa trzeba dotrzymać. I jak tylko pojawią się pieniądze, to
inwestycja ruszy.  W ten sposób burmistrz Krzysztof Żegański uspokaja młodych mieszkańców
gminy i miasta, z myślą o których w ubiegłym roku zapowiedział budowę skate-parku, placu zabaw i
street workoutu.

Już  jest  gotowy  projekt  obiektu,  którego  dotychczas  w  Bardzie  nie  było.  Chodzi  o  kompleks
rekreacyjno-wyczynowy adresowany do dzieci i młodzieży, którego wartość oszacowano na ponad 1
mln zł. W grudniu ub. roku gmina złożyła wniosek do Funduszu Inwestycji Lokalnych i wierzy -
podobnie  jak najbardziej  zainteresowani,  że  zostanie  pozytywnie rozpatrzony.  Obiekt  powstanie
powyżej remizy OSP, a więc w centrum miasteczka.

(bwb)


